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نشست در مورد بررسی لایحه پیشنهادی هیات دولت در خصوص مالیات بر ارزش افزوده

به همت مرکز تحقیقات و بررسی های اقتصادی اتاق تبریز و اساتید اقتصاد دانشگاه های تبریز لایحه پیشنهادی هیات

دولت در خصوص مالیات بر ارزش افزوده مورد بررسی قرار گرفت

به همت مرکز تحقیقات و بررسی های اقتصادی اتاق تبریز و اساتید اقتصاد دانشگاه های تبریز لایحه پیشنهادی هیات دولت در خصوص مالیات بر ارزش افزوده مورد بررسی قرار

گرفت و نکته نظرات اصلاحی در جلسه ای که به همین منظور در محل اتاق تبریز با حضور نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی و فعالان اقتصادی و روسای انجمن های

صنعتی و تولیدی استان تشکیل شده بود ارائه گردید و مقرر شد که موارد مطرح شده در این جلسه در تکمیل نظرات اصلاحی کارشناسان مورد بهره برداری قرار گیرد و نهایتا به

منظور اصلاح لایحه پیشنهادی دولت تقدیم نمایندگان مجلس شورای اسلامی شود.

به گزارش روابط عمومی اتاق تبریز صمد حسن زاده رئیس اتاق با تقدیر از نمایندگان مردم در مجلس شورای اسلامی که به منظور رفع موانع تولید و ایجاد اشتغال پشتیبانی های

مستمری از واحدهای تولیدی و صنعتی استان به عمل می آورند در این جلسه یاد آور شد: با همه تلاش های به عمل آمده هنوز هم اشتغال به عنوان بزرگترین تهدید جامعه ما به

شمار می آید پس می بایست برای حل این مسئله و رفع آن اقدامات موثری انجام دهیم. وی در این خصوص شیوه اخذ مالیات بر ارزش افزوده را یکی از عوامل موثر عدم توسعه

اقتصادی کشور خواند و خاطر نشان کرد: اخذ مالیات بر ارزش افزوده که در برنامه پنجم توسعه تدوین شده بود طبق نظر قانون گذار زمان اجرای آزمایشی این قانون با اتمام قانون

پنجم توسعه به پایان رسیده و دولت به منظور تمدید اجرای این قانون لایحه ای را به صورت دو فوریتی تقدیم مجلس شورای اسلامی نموده که نمایندگان مردم در مجلس به دو

فوریتی لایحه رای نداده و این لایحه به منظور کار کارشناسی به کمیسیونهای تخصصی در مجلس شورای اسلامی ارائه شده تا بعد از بررسی و اصلاح موارد مورد نظر نمایندگان،

مجددا برای رای گیری به صحن علنی مجلس ارائه شود و مرکز تحقیقات و بررسی های اتاق تبریز به منظور ارائه پیشنهادات علمی به نمایندگان مجلس اقدام به تشکیل این جلسه

نموده است چرا که اعتقاد داریم اگر قانون مالیات بر ارزش افزوده صحیح اجرا شود می تواند در راستای توسعه اقتصادی و اشتغال کشور مفید واقع شود.

رئیس اتاق تبریز اخذ مالیات بر ارزش افزوده بر فروش نهایی را بهترین شکل اجرای مالیات بر ارزش افزوده خواند و خاطر نشان کرد: جلساتی که با مسئولان دارایی در این خصوص

برگزار شده به نظر می رسد که با این روش مالیات بیشتری قابل اخذ است و تجربه سایر کشورها هم نشان می دهد بهترین روش اخذ وصول مالیات بر ارزش افزوده در فروش

نهایی است.

در ادامه جلسه مهدی نیا کارشناس مرکز تحقیقات اتاق تبریز اصلاحیه و پیشنهاداتی که کارشناسان مرکز به همراه اساتید دانشکده های اقتصاد دانشگاههای تبریز و دیدگاههای

فعالان اقصادی در بخش خصوصی را در بیست بند احصاء نموده بودند را به سمع و نظر حاضرین در جلسه رساند و خاطر نشان کرد: لحاظ نمودن پیشنهادات اصلاحی در خصوص

مالیات بر ارزش افزوده می تواند منجر به افزایش کارآیی اقتصادی شده و عدالت مالیاتی را بهبود و هزینه های وصول مالیاتی را تعدیل و منجر به کاهش قاچاق کالاها از مبادی

رسمی و غیر رسمی شده و منتهی به شفافیت اقتصادی و کاهش سهم اقتصاد غیر رسمی شود. وی یاد آورشد: اعتقاد بخش خصوصی بر آن است که عدم توجه به این نکته می

تواند موجبات عدم موفقیت و عدم رسیدن به عدالت مالیاتی وشکست قانون نظام مالیات بر ارزش افزوده را فراهم نماید.

برخی از فعالان اقتصادی حاضر در جلسه در خصوص اخذ مالیات بر ارزش افزوده به شیوه کنونی نکاتی را طرح نمودند از جمله:

یونس ژائله عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز اخذ مالیات بر ارزش افزوده به شیوه کنونی را باعث افزایش هزینه سرمایه گذاری در کشور خواند و خاطر نشان کرد: در کشورهای

اروپایی مالیات بر ارزش افزوده ظرف 15 تا یک ماه به سرمایه گذار برگشت داده می شود ولی در کشور ما شاید در طول یک سال هم برگشت سرمایه تحقق نیابدکه این عمل

باعث بالا رفتن هزینه سرمایه گذاری ونهایتا افزایش قیمت تمام شده محصولات تولیدی در کشور خواهد شد که امکان رقابت با محصولات خارجی را از تولیدات داخلی خواهد

گرفت.و باعث خواهد شد که توسعه صنعتی در کشور با مشکلات جدی مواجه شود.

سید باقر شریف زاده عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز در خصوص اخذ مالیات بر ارزش افزوده یاد آور شد: باید چرخه مالیات بر ارزش افزوده برای تمام زنجیره اقتصاد از تولید تا

فروش اعمال شود چرا که اجرای ناقص زنجیره مالیات بر ارزش افزوده می تواند اجاری این قانون را با مشکل مواجه نماید و صرفا بر واحد های تولیدی شناسنامه دار که شفافیت

در پرداخت مالیات دارند وارد نماید.

پرویز بیوک عضو دیگر هیات نمایندگان اتاق تبریز به منظور اجرای مناسب قانون مالیات بر ارزش افزوده وجود مراجع نظارتی به صورت منسجم را ضروری خواند و خاطر نشان کرد

عدم وجود مرجع نظارتی منسجم سبب خواهد شد که فشار اخذ مالیات بر ارزش افزوده فقط بر روی واحد های تولیدی ایجاد شود.

قاسم قویدل دیگر عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به این نکته که زمینه های اجرای این قانون در کشور وجود ندارد خاطر نشان کرد: باید ضمن ایجاد زیر ساخت های

لازم برای اجرای این قانون فرهنگ سازی های لازم در کشور تحقق یابد.

مسعود پزشکیان نماینده مردم تبریز و نایب رئیس اول مجلس شورای اسلامی با اشاره به این نکته که حضور نمایندگان مجلس در بین فعالان اقتصادی با هدف همفکری به

منظور اصلاح مسائل و مشکلات متنابه کشور است یاد آور شد: باید با لحاظ نمودن تئوری برد ، برد به اصلاح مسائل موجود کشور بپردازیم. وی با اشاره به این نکته که فقط با

اجرای ماده 162 مکرر، مسائل مالیات کشور حل می شود خاطر نشان کرد: به منظور حل مسائل پیش روی واحدهای تولیدی در خصوص مسائل مالیات بر ارزش افزوده در مرحله

اول جلسه ای را در تبریز با حضور مدیران سازمان های مربوطه وفعالان اقتصادی ترتیب دهیم و مشکلاتی که در استان قابل حل هستند حل نمایم و بعد از آن دومین جلسه را با

مسئولان وزرات خانه های مربوطه در تهران به منظور حل مسائل پیش رو داشته باشیم و نهایتا مشکلاتی که در این دو جلسه قابل حل نبود با ارائه پیشنهادات کاربردی به مجلس

شورای اسلامی به منظور بررسی و تدوین قوانین لازم ارائه نمایم .

تعیین حد آستانه در اخذ مالیات بر ارزش افزوده، عدم ارائه سهم شهرک های صنعتی از مالیات بر ارزش افزوده ، افزایش بورکراسی اداری واحد های تولیدی و صنعتی به منظور

محاسبه میزان و رقم مالیات برارزش افزوده و... ازجمله مواردی بود که از طرف فعالان صنعتی و تولید مطرح شد.
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